
Antwoord college op vragen CDA inzake ondersteuning verenigingen

In het voorjaar april/mei hebben de sportverenigingen aangegeven dat ze nog geen zorgen hebben 
over elektriciteit. Dat ze zich meer zorgen maken over de stijgende gasprijzen maar dat deze 
vooralsnog ook niet tot problemen leiden in hun “bedrijfsvoering”. Sindsdien heeft geen vereniging 
zich bij ons gemeld met problemen in deze. 
Wij hebben de raad beloofd om vinger aan de pols te houden. Daarom wordt er deze maanden 
opnieuw contact gezocht met de verenigingen. 
Er heeft inmiddels een gesprek plaatsgevonden met de 4 tennisverenigingen, die al duidelijke zorgen 
uitten. Er staan de komende weken individuele gesprekken gepland met álle 
buitensportverenigingen. We zullen eerst deze inventarisatie afronden voor we tot een 
probleemoplossing overgaan.


